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ZAPISNIK 

SA 7. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 
 
 
 

7. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 28. listopada 2019. (ponedjeljak), s početkom u 
17:00 sati, u prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marin Barać, predsjednik VMO 

 Jelena Zorić, zamjenica predsjednika VMO 

 Saša Ujdurović, član VMO 

 Branko Miljak, član VMO 

 Klaudio Lazarić, član VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Dušić, član VMO 

 Mila Kožul, članica VMO 
 
 
Usvajanje zapisnika s 6. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
 

1. Program – Dani MO 
7. Razno 

 
 

 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 



  

AD 1 
 
Marin Barać obavijestio je prisutne o aktivnostima Vijeća u studenom i prosincu te 
dosadašnjoj tradiciji organiziranja dana MO. U suradnji sa VMO Turnić, planiran je  doček 
Svetog Nikole za predškolsku djecu. Povodom proslave Dana MO organizirati će se slijedeće 
aktivnosti: akcija mjerenja tlaka i šećera u krvi, turniri u šahu i briškuli i trešeti te pikado turnir. 
Održati će se i  kreativna radionica na kojoj će se izrađivati božićni ukrasi, izložba i koncert.  
 

Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD 2 
 
Vijeću se obratio stanar Simonetieve ulice s molbom da li je moguće što napraviti sa 
pješačkim putem prema vrtiću Krnjevo. Naime nogostup u Simonetijevoj ulici završava u travi, 
pa kad pada kiša je nezgodno po blatu prolaziti, a i ima psećeg izmeta. Predlaže da bi bilo  
dobro staviti pješačke prelaze tako da djeca mogu bezbrižno prelaziti cestu. Navodi da je to 
jedan od glavnih puteva iz naselja prema školi i vrtiću.  
Isto tako zanima ga da li je moguće učiniti nešto sa nogostupom  koji vodi prema vrtiću 
Krnjevo. Naime auti se tamo parkiraju pa je nemoguće proći sam a kamoli sa djecom po 
nogostupu nego se mora izlaziti na prometnicu. Predlaže postavljanje neke fizičke barijere 
poput stupića jer znak za zabranu parkiranja ne djeluje. 
 
Zaključak 

 Vijeće je jednoglasno odlučilo da se uputi dopis za službeno mišljenje 
nadležnim službama. 

 
Vijećnik Branko Miljak u ime stanara Crnčićeve ulici traži da se Čistoći pošalje dopis s 
molbom da se stepenice u Crnčićevoj ulici čiste bar jedan put tjedno jer tamo prolazi jako 
puno ljudi i postoji mogućnost da se netko ozlijedi ili padne. 
Također moli da se po sredini stepenica postavi rukohvat. 
 
Zaključak 

 Vijeće je jednoglasno odlučilo da se uputi dopis  nadležnim službama. 
 

Vijećnici Saša Ujdurović i Klaudio Lazarić traže da se nadležnim službama uputi požurnica u 
svezi s uređenjem parka u ulici Ivana Lupisa ispred Crvenih zgrada. Nadležne službe su 
upoznate s problemom, obećali su da će se riješiti do sredine 10. mjeseca ali ništa nije 
učinjeno. 
 

Zaključak 

 Vijeće je jednoglasno odlučilo da se uputi požurnica  nadležnim službama. 
 

Vijeću se obratila predstavnica stanara Medovićeve 11 s molbom da se sprovedu mjere 
čišćenja i uređenja zelene površine ispred južne strane zgrade. Naime, pojavile su se 
štetočine i dezinsekcija nije u stanju riješiti problem jer je površina zarasla. 
 
Zaključak 

 Vijeće je jednoglasno odlučilo da se uputi dopis  nadležnim službama. 
 
Vijeće je zaprimilo dopis građana kojim predlaže preimenovanje ulice Nova ceste u ulicu 
Roberta Whiteheada.  
 
Zaključak: 

 Vijeće će se očitovati nakon dobivenog mišljenja nadležnog tijela. 
 
 



  

 

Vijeće je zaprimilo dopis Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i 
gospodarenje zemljištem kojem se obratila predstavnica stanara ulice Karasova 1.Traži 
premještaj spremnika za otpad namijenjenih zgradi kućnih brojeva 6,8,10 bez znanja stanara. 
Kao razlog za navedeno navodi  mogućnost požara spremnika, zbog već proživljenih 
situacija. 
Rješavanje problematike podrazumijeva uređenje pripadne zelene površine, u pogledu 
orezivanja zelenila i uređenje,asfaltiranje površine za smještaj spremnika,regulaciju prometa i 
korištenja površine za manipulativni rad vatrogasnog vozila koja zna biti zauzeta od strane 
drugih vozila. 
U prvom redu, postavlja se pitanje suglasnosti stanara sa kućnih brojeva 6,8,10 i da li sa 
njihove strane postoji želja i potreba za re lokacijom spremnika. 
Stanari zgrade na adresi Karasova 1 imaju spremnike namijenjene njihovoj zgradi na lokaciji 
kod trafostanice. 
 
Zaključak: 

 Vijeće ne podržava navedeni prijedlog niti se slaže s molbom predstavnice 
stanara ulice Karasova 1. 

 
 
 
Sjednica Vijeća je završila u 19:00 h 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.      
                     
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
 

Miomira Milovanović 
 
 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

Marin Barać 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 


